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西安雅思暑假培训班，西安雅思托福暑假班，最近有一道特别火的part 2考题，让学生描述自己喜欢的一
部电视剧，于是常年流连忘返于各大英剧美剧的同学开始激动了。很多情节对于他们来说如数家珍，复
杂的人物关系梳理起来如闲庭散步，所以两分钟简直不够他们把剧情处理一遍。

但是如果想拿到一个比较高且理想的分数的话，考官想听的并不是你对这个电视剧多熟悉，而是有没有
自己的想法或者是独特的视角，所以同学们在准备的时候，尽量着重于某一点的发散和思考。

老师以下面的话题为例，供大家参考做口语回答。

Describe a TV drama series that you like

You should say:

What kind of TV series it is

Who the main characters are

What it is about



And explain

Why you like this

这是本季的媒体类话题，描述一个你感兴趣的电视剧。这个题给了我们无限的发挥空间，因为不同题材
不同的切入点使得同一部剧有无数的说法。

Speaking of my favorite TV drama series, I really want to share song of joy with you. The first time I watched it was in
last summer vacation when I had much spare time. My classmates recommended the series to me, so I embarked on
watching that. It is so fascinating that I finished all the episodes in ten days.

The TV drama series depict the life of 5 girls living in the same storey. They vary in personalities and backgrounds, but
they have the same goal: chasing happiness. What is worth mentioning is that one of the girls experienced financial
difficulties because all of her family members depend on her. All of them were too lazy to find a job and ask her for
money. I was so angry to see this scene as her family is too ridiculous and ignorant. Also, it made me so sad when she
obeyed the requirements instead of fighting back. After watching this, I felt so lucky to be in a happy family. My
parents always treat me well and take me into consideration. Fortunately, the girl finally got rid of those with the help
of other four girls.

Honestly speaking, I have learned a lot from this, like love, friendship.

这篇文章选择了之前大火的欢乐颂，并找了樊胜美以女性歧视为切入点表达了自己的观点，希望对同学
有所帮助。

还在为没有好的学习方法而漫无目的的刷题吗！还在为雅思分数万年5.5而纠结吗，赶紧关注英度教育，
名师大咖为你讲解高分学习方法，详情可戳029-62776852，还有资深留学顾问为你量身定制备考方案。
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